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§1.  Mötets öppnande

Information från Anne-May Engdahl innan stämman börjat:

Anne-May Engdahl hälsar alla välkomna. 

Anne-May ger en uppföljning på vår migrering till Tele2/ITUX, dess för- och nackdelar, 

medlemmarnas återkoppling om migreringen, vår ekonomiska fördel av migreringen, 

styrelsens arbete samt de upptäckta felen i vår nätdokumentation. Anne-May går även  

igenom en del teknisk information över hur TV-box och Tele2 Play-appen fungerar.

Information om nuläget av Sätila Fibers tvist med kommunen.

Styrelsen tackar Sätila SK (SSK) för deras arbete med rensning runt om och inspektion 

av kopplingsskåp.  Styrelsen tackar också Sätila Bygg för arbetet de fick när alla paket 

från Tele2 kom.

Anne-May Engdahl förklarar därefter årsmötet öppnat.

§2.  Val av ordförande samt sekreterare vid stämman

Stämman valde Ann-Charlotte Lundin till ordförande och Madilyn Bystedt till 
sekreterare för mötet.

§3.  Godkännande av röstlängden

40 röstberättigade hade anslutit till mötet. Stämman godkände röstlängden.

§4.  Val av två justeringspersoner tillika rösträknare

Stämman valde Rune Davidsson och Thomas Jönsson till justerare tillika rösträknare.

§5.  Fråga om stämman blivit utlyst i behörig ordning

Stämman ansåg att ordinarie föreningsstämma blivit utlyst i behörig ordning.
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§6.  Fastställande av dagordningen

Stämman godkände dagordningen utan ändringar.

§7.  Styrelsens årsredovisning (förvaltningsberättelse, resultat- och balansräkning) 
samt revisionsberättelse 

Anne-May Engdahl går igenom förvaltningsberättelsen och väsentliga händelser under 
räkenskapsåret. 

Föreningen har 859 medlemmar idag och 973 anslutningar.

Viktig händelse i år är migreringen till Tele2/ITUX där 880 stycken valt gruppavtal 
(90%) och 35 stycken öppet nät. 13 nya anslutningar har kommit till under 2023.

Anne-May går igenom resultat samt balansräkningen för 2023. Resultat- och 
balansräkningen finns även att läsa på hemsidan.

Revisorn går igenom revisionsberättelsen och beskriver hur revisionen gjorts, och 
delger två anmärkningar;

1: Formellt fel att förluster inte har kommenterats i Årsredovisningen.

2: Årsredovisningen skickades ut för sent.

§8. Fastställa balans- och resultaträkning samt om disposition av årets vinst eller 
förlust enligt den fastställda balansräkningen

Stämman fastslog balans- och resultaträkningen samt disposition av årets vinst  
eller förlust enligt den fastställda balansräkningen.

balanserad vinst        55 849 kr
årets förlust            -142 071 kr
I ny räkning          -86 221 kr

§9.  Beslut om ansvarsfrihet åt styrelsen

Stämman fastslog ansvarsfrihet åt styrelsen.
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§10. Beslut om medlemsavgifter för 2024 (Förslag A)

Styrelsen föreslår 65 kronor i årsavgift för 2024. Stämman beslutar godkänna 
styrelsens förslag.

§11. Beslut om styrelsearvode för 2024 (Förslag B)

Stämman beslutade att godkänna styrelsens förslag om 50 000 kronor i styrelsearvode. 

§12. Val av styrelseledamöter och ersättare

Valberedningen, representerad av Daniel Bystedt presenterar styrelsen för 2024.

Omval:

Förslag att Per-Erik Jungegård väljs om på 2 år godkännes av stämman.

Nyval:
Förslag att Jimmy Johansson väljs in på 2 år godkännes av stämman. 

Avgående Ledamöter:

Madilyn Bystedt lämnar styrelsen. 

§13. Val av ordförande till styrelsen

Valberedningen, representerad av Daniel Bystedt, framförde förslaget att Anne-May 
Engdahl skulle väljas till ordförande för föreningen på ett år.
Stämman beslutade enhälligt i enlighet med valberedningens förslag.

§14. Val av revisorer och ersättare

Valberedningen föreslog omval av Tony Larsson och Martin Johansson, båda som 
revisor. Stämman enades i detta förslag.

§15.  Val av valberedning, lägst två och högst fem personer, varav en skall vara 
sammankallande

Stämman beslutade att åter välja Anna Stjernström och Daniel Bystedt.

Daniel Bystedt erbjöd sig vara sammankallande till första mötet.
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§16.  Övriga ärenden

Inga övriga ärenden noterades.

§17.  Stämman avslutades

Ordförande Ann-Charlotte Lundin tackade för deltagandet och överlämnade 
mikrofonen till föreningens ordförande Anne-May Engdahl. Anne-May tackade de 
närvarande och den avgående styrelsen och avslutade mötet.
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